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Čo sa nezmestilo  
do posledného čísla 

Úvodník 
Milé žiačky, milí 
žiaci...alebo jednoducho 
„severáci“. Volám sa 
Stanka Arbetová a som 
žiačkou 9.B triedy. 
Nebudeme sa spolu 
stretávať už len na 
zasadnutiach žiackeho 
parlamentu alebo na 
školských chodbách, ale 
aj v úvode každého čísla 
tohto nášho  školského 
časopisu Úsmev.  Som 
veľmi rada, že svojou 
prácou môžem obohatiť 
aktívny život školy.  
 Nový školský rok 
priniesol novoty aj do 
nášho časopisu. Na prvý 
pohľad ste si určite všimli, 
že sme zmenili grafiku 
a vynovili rubriky. 
Nájdete v nich veľa 
veselého i zaujímavého 
čítania. Noví redaktori  
vám počas celého roka 
budú prinášať 
informácie o dianí 
v škole i vlastné zážitky 
z rôznych školských 
aktivít. Ale..viete čo? 
Poďte to objaviť sami! 
Prajem vám úsmevné 
čítanie. 

Stanka 
 

Miestny odbor Matice slovenskej 
v Handlovej vyhlásil pre žiakov 
základných škôl výtvarnú súťaž 
s názvom ČARO SLOVENSKÉHO 
ORNAMENTU. A keďže vyhodnotenie 
súťaže prebehlo až 14.júla 2017, 
výsledky súťaže vám prinášame až 
v tomto čísle. A nie sú hocijaké. 
Z 34 prác, ktoré boli vystavené 
a hodnotené verejnosťou, získala 
prvenstvo „chalúpka“ našej žiačky 
Radky Tonhauserovej (8.B). Na 4.-
5.mieste skončila jej spolužiačka 
Maťa Máčaiová. Dievčatám 
blahoželáme a tešíme sa z ich 
úspechu.   

redakcia 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Žiacky parlament je 
podstatnou časťou každej 
školy. Je to vlastne 
skupina žiakov, ktorej 
úlohou je organizovať 
v škole rôzne akcie, 
pomáhať učiteľom pri 
príprave podujatí, tvoriť 
školský časopis, 
rozhlasové relácie. 

 

Na zasadnutiach žiackeho 
parlamentu, ktoré bývajú 
spravidla raz za mesiac, 
prezentujeme nielen 
vlastné nápady, ako 
spestriť  život v škole, ale 
snažíme sa poukázať aj 
na to, čo sa nám nepáči 
a chceli by sme zlepšiť. 

 

Snažíme sa vytvárať 
v škole dobrú atmosféru 
a motivovať žiakov 
k aktívnej tvorivej činnosti 
a dobrej spolupráci 
v triednych kolektívoch. 
 
 

1. informátori – „behači“ – informujú 
ostatných členov o stretnutiach, 
roznášajú „bleskové“ správy po triedach. 
2. nástenkári – zodpovedajú za nástenku 
žiackeho parlamentu a propagáciu aktivít 
prostredníctvom plagátov 
3. rozhlasoví redaktori – majú na starosti 
rozhlasové vysielanie – relácie, oznamy 
a pod. 
4. redaktori školského časopisu  - 
prispievajú do nášho Úsmevu správami 
z podujatí 
5. predseda a podpredseda žiackeho 
parlamentu – sú hlavnými manažérmi 
činností žiackeho parlamentu 
 
Na činnosť žiackeho parlamentu dohliada 
p. uč. Štupáková, ktorá je koordinátorkou 
žiackeho parlamentu. 



A čo sme my, členovia žiackeho parlamentu,  

v tomto školskom roku v rámci aktivít zatiaľ stihli? 

ü založili sme „Žiacky box“ určený na pripomienky žiakov, chvály, poďakovania, 
nápady a pod. 

ü v rozhlasovej relácii sme si pripomenuli Deň európskych jazykov 
ü zorganizovali sme v rámci Dňa úsmevu rozhlasové vysielanie i veselú školskú 

aktivitu (dočítate sa o nej na ďalších stránkach) 
ü spolupracovali sme s p.uč. angličtiny na príprave Halloweenskej party (tiež sa 

o nej dočítate v tomto čísle) 
ü podieľali sme sa na príprave imatrikulácií pre prváčikov, aktivít v rámci Dňa 

mlieka, Dňa jablka, informovali sme vás o výsledkoch rôznych súťaží 
prostredníctvom školského rozhlasu.  

ü pomáhali sme pri príprave Vianočných trhov, Vianočnej akadémie 
a zorganizovali sme vlastnú aktivitu s názvom „Vianočná pošta“.  

A bolo toho isto viac, len si to už všetko nepamätám. Boli sme jednoducho vždy tam, 
kde nás niekto potreboval. A aj naďalej budeme. 
 

Stanka Arbetová, 9.roč. – predsedníčka žiackeho parlamentu 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ÚSMEV SA OPÝTAL  ZA VÁS...  
V žiackom boxe sme počas jesene našli aj niekoľko otázok či nápadov. 

 A tak sme sa za vás šli opýtať pani riaditeľky. A zistili sme toto: 

 

Nemohli by sme mať miesto spoločných šatní samostatné skrinky? 

Skrinky v priestore, kde sú šatne, nie je možné umiestniť, pretože je príliš malý. A iné priestory na tento 
účel nemáme.  Druhá vec, ktorá tiež rozhoduje, je, koľko času v tomto priestore žiaci trávia a ako ho 
využívajú. Pár minút ráno a pár minút poobede, na prezutie a odloženie si vecí. Možno spolu 10 minút. 
A bolo by naozaj nerozumné kvôli týmto pár minútam kupovať drahé skrinky. Tieto peniažky sa dajú 
oveľa lepšie využiť napríklad na rekonštrukciu WC alebo na techniku. Pani riaditeľka však prisľúbila, že 
priestory šatní v budúcom roku upraví tak, aby vyzerali lepšie a aby sa v nich žiaci cítili príjemnejšie. 

Nemohol by byť v škole bufet alebo aspoň automat na Brejky a na nejaké desiatové 
potraviny? 

Bufet v škole nie je možné zriadiť z viacerých dôvodov, ale ďalší automat na nápoje a  trvanlivé 
potraviny áno. Musí však byť o produkty, ktoré ponúka, dostatočný záujem. Na prvom stupni žiaci majú 
k dispozícii takýto automat. Ten však podľa zástupcu firmy, ktorá automaty prevádzkuje, nie je 
dostatočne využívaný. Preto by bolo zbytočné a neefektívne umiestniť do školy ďalší. Automat v budove 
prvého stupňa môžu však ráno pred vyučovaním a poobede po vyučovaní využívať aj žiaci z druhého 
stupňa. Karty na Brejky, ako tomu hovoríme, si môžu žiaci vyzdvihnúť a dať nabiť na sekretariáte školy. 

Nemohol by sa jedálny lístok v školskej jedálni trošku upraviť? Niektoré jedlá nám 
vôbec nechutia, iné by sme chceli mať aj častejšie. 

Odpoveď redakcie:  

Školskej jedálne, presnejšie jedálneho lístka, sa týkalo asi 15 podnetov. Viacerí žiaci by z neho chceli 
niečo vylúčiť a niečo pridať. Pani riaditeľka navrhla, aby sme sa skúsili ísť opýtať my sami. Veď sme 
predsa redaktori. A tak aj urobíme. Už teraz však vieme, že sa v jedálni isto nedá vyhovieť každému. Na 
prípadné zmeny v jedálnom lístku sa pôjdeme opýtať v najbližšej dobe. A  to, čo sme zistili, vám 
prinesieme  v niektorom ďalšom  čísle nášho časopisu. 

redakcia 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Po dvojročnej neustálej snahe a organizovaní rôznych aktivít na tému ,,Zeleň 

a ochrana prírody“ sme 5. októbra 2017 v priestoroch auly Technickej univerzity vo 
Zvolene dostali najvyššie ocenenie, certifikát a vlajku medzinárodného 
environmentálneho programu Zelená škola. Bol to neopísateľný zážitok.  

Na začiatku spolupráce v rámci projektu Zelená škola sme boli len tri. No aj tak 
sme všetko  zvládli. Museli sme plniť akčný plán, zisťovať, ako je na tom škola 
z ekologickej stránky a podnikať rôzne iné aktivity a činnosti súvisiace s ekológiou. Snažili 
sme sa nájsť v škole zlepšenia a aj sme ich zrealizovali. V priestoroch školy sme 
vybudovali úžitkovú a okrasnú záhradnú plochu  a zvýšili sme starostlivosť žiakov 
o zvieratá v areáli školy a v prievidzskom okrese. Pracovali sme svedomito v tíme 
a najlepšie, ako sme vedeli.  

Po dvoch rokoch k nám prišli dve panie a zisťovali, či sme splnili tému a ako sme 
na tom. Z kontroly sme mali veľmi dobrý pocit, ale pár mesiacov sa nik neozval, aby nám 
oznámil výsledok. Už sme sa báli, že sme zlyhali. No a potom prišiel september a spolu 
s ním aj štyri pozvánky na certifikáciu Zelenej školy. Boli sme neskutočne šťastní.  

Keď sme prišli na slávnostné odovzdávanie do Zvolena, bolo to až neuveriteľné. 
Okrem zástupcov približne šesťdesiatich škôl z celého Slovenska sa medzi prítomnými 
objavili aj mnohé významné osobnosti, medzi nimi aj prezident Slovenskej republiky. 
Program Zelená škola je súčasťou celosvetovej siete Eco-Schools. Okrem Slovenska sa 
certifikát udeľuje v ďalších šesťdesiatich dvoch krajinách sveta. A tak sme netrpezlivo 
čakali, kým prečítajú meno našej školy, aby sme sa stali majiteľmi tohto významného 
ocenenia. Pani riaditeľka, pani učiteľka Poláková a ja sme ho prevzali z rúk Juraja Hipša, 
riaditeľa Centra etickej a environmentálnej výchovy OZ Živica. A teraz ho hrdo vlastníme 
a v našich aktivitách môžeme úspešne pokračovať. Ďakujem všetkým, ktorí nám 
v projekte pomáhali a podporovali nás. 

                                            Dorota Bielokostolská, 7.ročník 
 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Medzinárodný deň gramotnosti 
si svet pripomína 8.septembra. 
Takže sme hneď v prvom 
týždni školského vyučovania 
zažili zábavnú aktivitu. Ale, 
poďme od začiatku. 

Vo štvrtok, deň pred Dňom 
gramotnosti, nám pani učiteľka 
povedala, že nás v piatok čaká 
Deň gramotnosti. Vysvetlila 
nám, že je to deň, kedy si 
pripomíname, aké dôležité je 
vedieť v živote písať, čítať, 
počítať, teda byť gramotný.  
V piatok sme potom počas 
celého vyučovania plnili rôzne 
úlohy a mali sme zábavné 
aktivity. Na matematike sme sa 
napríklad rozdelili na dve 
skupiny a šli sme do obchodu 
zisťovať, či vieme naučenú 
matematiku použiť aj v praxi. 
Na slovenčine sme hľadali 
v slovníkoch významy prísloví 
a porekadiel a používali sme 
ich v bežnom rozhovore. Na 
ostatných hodinách sme sa 
napríklad učili vyplňovať 
tlačivá, porozumieť rôznym 
návodom, orientovať sa 
v neznámom texte a veľa 
iného. Hrali sme sa aj rôzne 
hry, v ktorých sme používali, čo 
sme sa naučili v škole.  

Prežili sme pekný a zaujímavý 
deň a potvrdili sme si, že 
základnú gramotnosť isto 
máme, ale treba ju stále 
rozširovať.  

Paulína Fraitová, 5.ročník 

 

Zábavný  
DEŇ GRAMOTNOSTI 

Čítame, píšeme, počítame. Vieme 
a chceme vedieť viac. 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Medzinárodný deň mlieka sa 
oslavuje od roku 1957. 
Mlieko a mliečne výrobky 
predstavujú jednu z naj-
dôležitejších a nenahraditeľ-
ných zložiek plnohodnotnej 
ľudskej výživy. Cieľom tohto 
dňa je vyzdvihnúť ich 
biologicky významný obsah, 
mimo- riadne nutričné 
vlastnosti a inšpirovať ľudí k 
tomu, aby mlieko zaradili do 
každodennej súčasti života. 
(zdroj: internet).  
 
Svetový deň mlieka sa 
oslavuje 27.9. a spájajú sa 
s ním rôzne školské aktivity. 
 

Žiaci mali za úlohu obliecť si 
v tento deň symbolicky  niečo 
biele. Najviac bielej farby na 
prvom stupni žiarilo v triede 
2.B, na druhom stupni sa 
najviac belela trieda 7.A. Okrem 
tejto aktivity sme aj na 
vyučovaní hovorili o mlieku 
a jeho mieste v našom 
jedálničku. Nechýbalo 
zaujímavé rozhlasové vysielanie 
o dôležitosti pitia mlieka a jeho 
prínose pre rastúce deti. 
A, samozrejme, aj nejaká tá 
mliečna strava na 
desiatu.Mlieku zdar! 

Lea Borošová, 6.ročník 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nech žije úsmev ! 
Dňa 5.októbra sa žiaci 
v priestoroch našej školy 
usmievali viac ako inokedy. 
Členovia žiackeho 
parlamentu vymysleli pri 
príležitosti Dňa úsmevu 
veselú aktivitu. Žiaci 
v jednotlivých triedach si 
na tento deň pripravili 
rôzne vtipy a iné aktivity, 
ktoré mali vyučujúcich 
rozosmiať pri vstupe do 
triedy, resp. v úvode 
vyučovacej hodiny. 
O dobrú náladu počas 
hodiny potom už bolo 
postarané.  

 Celá škola žiarila 
v tento deň pozitívnou 
energiou. Nástenky 
v triedach boli  plné 
smajlíkov a kadejakých 
veselých obrázkov. Naozaj 
v každej triede sme našli 
„vyrehotanú“ výzdobu. Tú 
členovia žiackeho 
parlamentu po vyučovaní 
následne ohodnotili. 
Najzábavnejšia výzdoba 
bola v triede 6.A. Učitelia si 
zase za víťaza 
najvtipnejšieho programu 
zvolili triedu 6.B, ktorá im 
v úvode hodín vyčarovala 
najširší úsmev. 

Je super, že sa triedy tak 
aktívne zapájajú do 
takýchto školských aktivít.  

 

Stanka Arbetová, 9.ročník 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ha-ha- halloween!!!                 

Dňa 26.10. 2017 o 16:00 sa na našej škole uskutočnila Halloweenská party pre žiakov druhého 
stupňa. Podmienkou vstupu na party bola nejaká strašidelná maska. Úvodným ceremoniálom bola 
veľkolepá prehliadka masiek, pri ktorej sa všetky masky predviedli v plnej nádhere. Pozorne si ich 
všímala porota, aby mohla nakoniec vybrať tie najlepšie. Nechýbali rôzne súťaže, ktoré si pre 
masky pripravili pani učiteľky v spolupráci so žiackym parlamentom.  Žiaci súťažili v rôznych 
disciplínach. Medzi najobľúbenejšie úlohy patrili prekážkový beh, najlepšia múmia vytvorená 
z toaletného papiera za určitý čas, bowling a lovenie jabĺk z vody ústami. Všetci žiaci boli veľmi 
súťaživí a tí najlepší si odniesli aj sladké odmeny.  
 Počas celého večera kolovala medzi kolektívom masiek zábavná atmosféra. Čaro 
preddušičkového popoludnia dotvárala výborná hudba na tancovanie a zabávanie sa. Medzi 
súťažami sa masky učili choreografiu halloweenského tanca, ktorý si nakoniec všetci zatancovali.  
V závere party mali porotcovia ťažkú úlohu - vybrať najlepšie masky večera.  Víťazi boli síce 
ocenení, ale ani ostatní neostali bez drobnej odmeny. Hlavné však je, že si žiaci odniesli veľa 
pekných zážitkov a spoznali aj nových kamarátov.   

Peťo Dudáš, 9.ročník 
 



Dedinka Bojná leží pri Topoľčanoch. Mnohí siedmaci, ktorí sme sa tejto exkurzie zúčastnili, sme 
o tejto dedine počuli prvý raz. V jej okolí sa rozkladá vzácne archeologické nálezisko – hradisko 
Bojná - Valy. Hradisko bolo významným centrom Nitrianskeho kniežatstva a neskôr Veľkej 
Moravy. Vďaka návšteve tohto miesta sme sa teda v čase presunuli až do 8.-10.storočia.  Mohli 
sme si pozrieť, aké obydlia si stavali naši predkovia. V lokalite  Valy študenti archeológie 
vybudovali dve drevenice, takzvané stredoveké polozemnice, ktoré dokumentujú spôsob bývania 
na hradisku. Na tomto mieste sa našlo množstvo archeologických nálezov, medzi nimi i kolekcia 
najstarších slovanských kresťanských pamiatok na Slovensku. Tie poukazujú na to, že 
kresťanstvo bolo na území  Veľkej Moravy ešte pred príchodom solúnskych bratov Cyrila 
a Metoda  a spolu s ním sa na Veľkej Morave používalo už aj písmo.  

Hradisko Bojná - Valy predstavuje vzácnu expozíciu v prírode, ktorá má rozľahlý areál. Stále tu 
pracujú archeológovia a dlho  ešte budú. Tvorí súčasť náučného chodníka. Nemal by si ho 
nechať ujsť nijaký milovník histórie, turistiky a archeológie. 

V závere exkurzie sme ešte navštívili archeologické múzeum v Nitre. Plní dojmov sme sa večer 
vrátili domov. 

Petra Klátiková, 7. ročník 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Výlety do histórie 
Na hodinách dejepisu sa učíme mnoho 
zaujímavých vecí, no predstaviť si 
históriu podľa obrázkov z učebnice si 
vieme len ťažko. Preto naše pani 
učiteľky dejepisu a slovenského jazyka  
zorganizovali v októbri hneď 2 exkurzie. 
Prvú do Bojnej a druhú na Oravu. 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dňa 26. 10. sa šiestaci zúčastnili exkurzie na Orave. Vybrali sme sa po 
stopách významných osobností histórie, ale hlavne literatúry. Najskôr 
sme zamierili do Dolného Kubína, kde sme si pozreli Múzeum P. O. 
Hviezdoslava -významného slovenského spisovateľa. Rovnako sme 
nahliadli do Čaplovičovej knižnice, ktorá je súčasťou tohto múzea 
a obsahuje veľa zaujímavých predmetov, ktoré majú veľkú historickú 
hodnotu. Zo zaujímavého rozprávania panej z múzea ma najviac 
zaujalo rozprávanie o súkromnom živote Hviezdoslava. Hviezdoslav 
vždy nosil mašle podľa toho, ako sa cítil alebo podľa príležitosti.  
 Po prehliadke múzea nás čakala prehliadka Oravského hradu v 
obci Oravský Podzámok. Dozvedeli sme sa, že je jedným z 
najkrajších hradov na Slovensku a predstavuje výraznú 
dominantu oravského regiónu. Jeho krásne priestory dýchajúce históriou 
sú lákadlom aj pre režisérov, preto sa v ňom natáčalo viacero rozprávok 
a filmov – napr. rozprávka Na vlásku. Najväčšou atrakciou na hrade 
bol pre nás stĺp hanby. Jedného z našich spolužiakov sme naň aj 
pripútali. Celkom dobre sme sa na tom bavili, ale v minulosti to bol 
veľmi ponižujúci trest. 
 Naša cesta ďalej pokračovala do domu Martina Kukučína 
v Jasenovej. O živote tohto významného slovenského spisovateľa nám 
rozprávala veľmi milá pani. Kukučín, vlastným menom Matej Bencúr, 
začal študovať medicínu už vo vyššom veku, ale ako lekár sa na 
Slovensku neuplatnil, a preto odišiel do Chorvátska -  na ostrov Brač, 
kde si zriadil vlastnú ambulanciu. Veľmi sa mi páčilo, že občania 
Jasenovej -  rodnej obce  Martina Kukučína, sa dodnes navzájom 
navštevujú  s obyvateľmi ostrova Brač, kde Kukučín  dlhé roky pôsobil. 

 
Paulína Vicianová, 6.ročník 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Prvý školský deň  

Ten úplne PRVÝ DEŇ  v škole prináša so sebou úsmev 
a radosť, ale občas i strach a smútok. Aj tí najväčší bojkovia 
si však postupne na školu zvyknú. Už v prvý deň im pani 
učiteľky ukázali, že  trieda je jedna pestrá priateľka, ktorá 
sa bude starať o to, aby sa v nej deti cítili vždy príjemne. 

 
Imatrikulácie prváčikov 
 
 Ako všetci vieme, Mikuláš 
chodí 6. decembra. A v našej škole 
si to namieril rovno do vyzdobenej 
telocvične. Tu sa v rámci 
imatrikulácie prváčikov tancovalo, 
veselilo a pasovalo. Malinkí 
prváčikovia sa  totiž v tento deň 
stali ozajstnými žiakmi našej školy. 
A pri takejto zábave rozhodne 
nemohol chýbať.  
 Prváčikovia najskôr 
predviedli svoju šikovnosť, 
zatancovali si, potom prešli 
prekážkovou dráhou, kľakli si na 
kolienko pred kráľom, ktorý ich 
pasoval, a s pasovacou listinou 
zakývali maminke, ocinkovi alebo 
starým rodičom do hľadiska. A ja, 
v úlohe čerta, som si všimla nie 
jednu slzičku dojatia.   
 Po pasovaní predviedli 
svoje krásne čísla aj ostatné deti z 
prvého stupňa, pri ktorých sme  sa 
vytancovali všetci – ja, Mikuláš aj 
víly. Verte mi, bolo to mimoriadne 
chytľavé. Svojím čertovským okom 
som videla aj rodičov, ako ich chytá 
rytmus.  
 Po tomto sladkom 
mikulášskom dni však peklo ostáva 
aj naďalej prázdne. Od mojich 
čertovských úmyslov zachránil 
všetkých malých neposlušníkov 
dobrý anjel. Presvedčil ma, že 
všetci naši prváčikovia budú už len 
dobrí. A tak mi neostáva nič iné, 
len dúfať, že na budúci rok sa 
nejaký ten neposlušník nájde. 

 
Viki Marková, 9.ročník 

 

PRVÁČIKOVIA 
A ICH VEĽKÉ 
ŠKOLSKÉ DNI 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

N a š e   č a s o p i s y   z v í ť a z i l i ! 
 24. novembra sa v starej radnici v Žiline už po 19- ty raz konalo slávnostné vyhodnotenie 
súťaže PRO SLAVIS. Ide o celoslovenskú súťaž  školských časopisov materských, základných, 
stredných i špeciálnych škôl.  
 Tento rok naše 2 školské časopisy – Noviny ŠKD a školský časopis Úsmev bojovali 
v konkurencii približne 350 výtlačkov časopisov, ktoré do súťaže poslalo celkovo viac ako 160 
škôl.  
 Keď nám do školy prišli výsledky a pozvánka na slávnostné vyhodnotenie, veľmi sme sa 
potešili. 24. novembra sme teda nasadli do vlaku smer Žilina, aby sme si mohli osobne prevziať 
ocenenie. 
 Po príchode sme mali ešte chvíľku čas, a tak sme si prezreli časopisy iných škôl, ktoré 
boli v sále vystavené. Slávnostné vyhodnotenie začalo veľmi milým privítaním a profesionálnou 
recitáciou v podaní Anny Dubovcovej z Turčianskych Teplíc (mnohonásobná víťazka súťaže 
Vansovej Lomnička), ktorá nám zarecitovala báseň o živote. V rámci hudobnej vložky nám 
Martin Sagan zahral na akordeóne. Potom porota v krátkosti zhodnotila kvality i nedostatky 
časopisov. Pozorne sme počúvali a veľa sme sa pri tom naučili. Už vieme presne, na čo si 
máme pri tvorbe ďalších čísel dávať pozor.  Samotná porota povedala, že vybrať tie najlepšie 
časopisy bolo veľmi ťažké. Keď už prišlo k samotnému vyhodnocovaniu, bolo vidieť, ako sa 
všetci prítomní tešia a čakajú na svoje ceny. Celkovo bolo udelených mnoho cien a dokonca aj 
čestných uznaní. No nás, samozrejme, najviac tešia tie naše ocenenia, na ktoré sme hrdí. 
Získali sme 3. a 2. miesto. 3. miesto za časopis Úsmev a 2. miesto za Noviny ŠKD. 
Ocenenia nás naštartovali, a tak tvoríme ďalej. Ako hovorí naša koordinátorka, „tvoreniu zdar 
a kreativite zvlášť.“ 

Dorota Bielokostolská, 7.ročník 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vianočná Budapešť 
 18. decembra sa skupinka deviatakov, ôsmakov a siedmakov stretla ráno na školskom dvore, všetci 
pripravení  absolvovať  4-hodinovú cestu do hlavného mesta našich južných susedov. 

 Už o jedenástej hodine sme z okna autobusu obdivovali Budapešť, krásne mosty a pamiatky. Po dlhých 
dopravných zápchach sme sa konečne dostavili na našu prvú zastávku, ktorou bolo Tropikárium. Hneď pri vstupe 
sme si vyzliekali bundy a kabáty, pretože v dažďovom pralese bolo neznesiteľne dusno a teplo. Poobdivovali sme 
zopár chameleónov, tarantuly, rôzne chrobáky, z ktorých sa mi robilo mdlo a presunuli sme sa pre mňa do 
bezpečnejšej a zaujímavejšej časti. Ako dobre sa mi pozeralo na tie neškodné rybičky za sklom. Všetci sme sa fotili, 
kde sa len dalo. Asi najviac fotiek vzniklo v tuneli, kde nad nami plávali žraloky a raje. Na konci prehliadky Tropikária 
si niektorí kúpili drobné suveníry a vrátili sme sa do autobusu. Ten nás zaviezol do centra mesta, kde sme mali dve 
hodiny rozchod. Všetci sme sa rozpŕchli po námestí. Niektorí išli hľadať McDonald’s a ďalší Starbucks. Handlová vo 
veľkom meste :D. A tí ostatní, čo nič z toho nehľadali, sa prechádzali po nádherne vysvietenom námestí a obzerali si 
rôzne stánky. Verte mi, bolo na čo pozerať a aj z čoho vyberať. Jeden predával drevené výrobky, ďalšia pani mala 
stánok s levanduľovými mydielkami a sviečkami. Predávali sa aj hrnčeky, vianočné ozdoby, ale aj papanie. Nakoniec 
sme sa všetci pri Bazilike sv. Štefana stretli a prešli k autobusu. Cestou domov asi polovica žiakov zaspala, ale naša 
partia si vzadu spievala pesničky. Ani neviem, ako tento krásny deň ubehol.  

 Z výletu v Budapešti som si odniesla množstvo zážitkov. Ďakujeme hlavne učiteľom Dominikovi Makvovi a 
Lenke Polákovej, ktorí si zobrali na zodpovednosť také šialené, ale dobré a vďačné deti ako sme my.  

Viki Marková, 9.ročník 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vianočné trhy 
Celé naše vianočné „ohlášky“ 
odštartovali benefičné vianočné 
trhy. V našej škole sa konali po 
prvýkrát. Žiaci z jednotlivých tried 
ešte počas mikulášskych tvorivých 
dielničiek vyrobili naozaj krásne 
výrobky, ktoré sa 14.decembra 
v popoludňajších hodinách 
predávali v hlavnej budove školy za 
symbolické ceny. Zakúpiť si niečo na 
vianočných trhoch mohol ktokoľvek, 
či už žiaci, učitelia, rodičia ale aj 
ostatní priatelia našej školy. Pri 
vstupe do školy bol pre všetkých 
pripravený výborný vianočný punč, 
ktorý nádherne rozvoniaval po celej 
dolnej chodbe. Z rozhlasu nám hrali 
vianočné piesne, ktoré krásne 
dotvárali sviatočnú atmosféru.  
 Prečo boli tieto trhy 
benefičné? Škola sa rozhodla, že 
pomôže tam, kde treba a výťažok 
poputuje do rúk rodičov Martinky 
Chrenkovej, mladej Handlovčanky, 
ktorá trpí viacerými závažnými 
ochoreniami. Ak by ste však chceli 
tejto rodine pomôcť aj počas roka, 
naši milí severáci, môžete spolu 
s nami zbierať plastové vrchnáčiky, 
ktorých zber môže rodine prilepšiť. 
Zbernú nádobu nájdete na hlavnej 
chodbe. Ďakujeme.  
 

Vianočná akadémia 
Hneď z vianočných trhov sa všetci priatelia školy mohli prísť 
pozrieť na Vianočnú akadémiu školy. Aj tento rok praskala 
naša telocvičňa vo švíkoch. Akadémia vždy priláka veľa 
divákov. Tí si v zábavnom kultúrnom programe pozreli 
niekoľko tanečných, hudobných i divadelných čísel v podobe 
vedeckých vstupov. Pestrým programom sprevádzala divákov  
Majka z Gurunu, ktorá spadla z oblakov rovno do telocvične. 
A jej traja kamaráti. Všetkým ukázala tri planéty, pričom 
každá ponúkala niečo iné. Po potulkách vesmírom sa však 
hrdinovia vrátili späť na Zem, lebo pochopili, že najkrajším 
vianočným darom je byť doma s rodinou. Vianočnú akadémiu 
uzavrela pani riaditeľka krásnym vinšom a všetkým popriala 
pokojné sviatky. 
 

VIANOČNÉ  OHLÁŠKY 
Vianoce. Čas pokoja, porozumenia a vzájomnej 
lásky. Čas, kedy sme všetci o niečo milší a láskavejší 
ako inokedy. Je to čas, kedy sa stretne celá rodina 
a oslávi spolu tie najkrajšie sviatky v roku. Naša 
školská rodina sa stretla už 10 dní pred Vianocami, 
aby spolu ohlásila tieto blížiace sa sviatky. V škole 
prebehlo hneď niekoľko akcií s vianočnou 
tematikou. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vianočná pošta 
Niekoľko dní pred začiatkom vianočných prázdnin 
zorganizovali členovia žiackeho parlamentu ešte jednu 
príjemnú predvianočnú aktivitu - vianočnú poštu. Žiaci 
mohli napísať vianočný pozdrav komukoľvek zo školy a 
vhodiť ho v obálke s menom adresáta do žiackeho boxu.  
 20.decembra sme popoludní otvorili žiacky box 
a ostali sme veľmi prekvapení. Na stôl sme vysypali 
niekoľko desiatok vianočných pozdravov pre 
spolužiakov, učiteľov, triedne kolektívy, dokonca i pre 
tety kuchárky, tety upratovačky i pána školníka. Sme 
veľmi radi, že sa do tohto miniprojektu zapojilo také 
množstvo žiakov. A tak mali školské poštárky posledný 
deň pred prázdninami plné ruky práce. Rozniesli listy 
s vianočnými pozdravmi na prvom i druhom stupni. 
A s nimi i trošku vianočnej radosti. 
 Spolu s vianočnou poštou prebehlo aj 
hodnotenie vianočnej výzdoby tried na druhom stupni. 
Hodnotiaca „komisia“ pozostávala z troch žiakov 
z prvého stupňa a predsedníčkou poroty bola pani 
zástupkyňa z 2. stupňa. Celkové bodovanie komisie 
nakoniec rozhodlo o nasledovnom poradí: 
1. miesto – 7.A,  
2. miesto – 8.B a 7.C  
a na 3. mieste skončili triedy 9.B a 6.B.  
 
Ale, víťazmi  sme sa v podstate stali my všetci. Pretože 
sme si krásnou výzdobou vo všetkých triedach 
spríjemnili predvianočné obdobie a postarali sme sa 
o vytvorenie sviatočnej atmosféry.  
 Cez prestávky sa na chodbe rozdával voňavý 
bylinkový čaj, ktorý bol pre všetkých pripravený v rámci 
vianočnej školskej čajovne. Týmto pohodovým dňom sme 
uzavreli vyučovanie v roku 2017. 
 
 Dúfam, že ste si  tieto milé vianočné 
akcie užili. Boli pripravené pre vás a preto, aby 
vdýchli do nášho všedného školského života 
trošku zmeny. Ak mám povedať za seba, ja som 
veľmi rada, že si raz za čas môžeme takýmto 
spôsobom spestriť vyučovanie.  
 Touto cestou by som sa chcela v mene 
všetkých žiakov školy poďakovať celému 
pedagogickému zboru za to, že nám umožnil 
priniesť Vianoce aj k nám do školy.  

 
vianočné stránky pripravila Stanka Arbetová, 9. ročník 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ü Máme „Kráľovnú čitateľov“ 
8.novembra 2017 sa v Dome kultúry konal 18. ročník vedomostnej  súťaže 
Kráľ čitateľov. Našu školu reprezentovali Alexandra Suchá so svojimi 
spolužiačkami Paulínou Vicianovou a Zuzanou Kechanovou zo 6.B. Po 
viacerých súťažných kolách tento rok titul „Kráľ(ovná) čitateľov“ poputoval 
k nám do školy.  

ü Ocenenie Dobrý nápad  
Na slávnostnej akadémii škôl v dome kultúry nám bolo 15.11.2017 udelené 
ocenenie Dobrý nápad. Získali sme ho za podujatia so súhrnným názvom 
„Láska je tu s nami“. Išlo o skupinu valentínskych aktivít, ktoré škola 
organizovala vo februári 2017.  

ü Víťazi v súťaži Handlovská zelená dolina  
V rámci literárno-fotografickej súťaže Handlovská zelená dolina sme si 
15.11.2017 odniesli hneď 3 ceny. Spomedzi viac ako 100 zaslaných 
fotografií boli dve víťazné od našich žiakov - Matúška Palásthyho z 1. 
ročníka a Marka Fontányho z 8.ročníka. V literárnej časti súťaže si 
spomedzi 9 súťažiacich vo svojej kategórii cenu odniesla Šárka Štupáková 
zo 4.C triedy.  

ü Sférické kino 
19.11. 2017 prišlo do našej školy malé sférické kino v tvare nafúknutej 
polgule. Umožnilo žiakom vzdelávať sa trošku netradične. Počas 
dopoludnia si žiaci mohli pozrieť krátke, ale veľmi zaujímavé filmy 
o ľudskom tele či vesmíre. 

ü Súťaž Vianočný svietnik 
4.decembra sa naše žiačky Emma Hanešová, Katarína Smoláriková, 
Martina Máčaiová a  Dorota Bielokostolská zúčastnili okresnej súťaže 
v aranžovaní suchých kvetov  Vianočný svietnik. V kategórii družstiev 
získali druhé miesto a medzi jednotlivcami si Katka Smoláriková 
vyaranžovala  3. miesto.   

ü Zdobili sme medovníčky 
Zdobenie medovníčkov si  7.decembra v mestskej knižnici vyskúšali žiaci 
6. B triedy. Podarilo sa im vytvoriť krásne veselé dobroty, ktoré celé sviatky 
zdobili vianočný stromček v mestskej knižnici.  

ü Miškina báseň úspešná! 
Báseň Mišky Madolovej (9.A) získala ocenenie v regionálnej súťaži 
organizovanej Miestnym odborom Matice slovenskej s názvom Prebudená 
pieseň. Okrem jej tvorby porota ocenila aj našu zbierku básní vytvorenú pri 
príležitosti Dňa pôvodných odrôd jabĺk. 

ü Náš vianočný stromček v bojnickej ZOO 
Od 8. 12. 2017 zdobil bojnickú ZOO náš vianočný stromček. O jeho 
ozdobenie sa postarali žiaci z krúžkov Enviroaktivity a Ekodielne a využili 
na to prírodné materiály.  

ü Vianočná kapustnica  
Aj tento rok sme sa zapojili do podujatia Handlovská kapustnica a 
9.decembra sme na Námestí baníkov varili voňavú a chutnú kapustnicu, 
aby sme pomohli rodinám, ktoré to potrebujú. 
Cena jednej porcie kapustnice bola 1,50 €, ako škola sme celkovo 
vyzbierali 118 €.  

ü Zážitkové učenie v centre Aurélium 
15.12.2017 žiaci ôsmych ročníkov navštívili Aurélium -  zážitkové centrum 
vedy v Bratislave. Na 90 minút sa ponorili do tajov fyziky , biológie a 
chémie. Na interaktívnych pokusoch sa oboznamovali s čarom 
elektrostatiky, magnetizmu, optiky, astronómie, ale aj mechaniky. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Starší mini žiaci 
Por. Družstvo 

Poč. 
záp. Víťazstvá Prehry Dal Dostal Body 

2.miesto ŠBK Handlová  6 5 1 343 283 11 
 
Mladší žiaci, skupina Stred 

Por. Družstvo 
Poč. 
záp. Víťazstvá Prehry Dal Dostal Body 

2.miesto ŠBK Handlová A 4 4 0 255 122 8 
5.miesto ŠBK Handlová B 6 0 6 51 509 6 
 
Žiaci, skupina Stred   

Por. Družstvo 
Poč. 
záp. Víťazstvá Prehry Dal Dostal Body 

1.miesto ŠBK Handlová  6 5 1 343 243 11 

Mladšie žiačky, skupina Západ  
Por. Družstvo 

Poč. 
záp. Víťazstvá Prehry Dal Dostal Body 

8.miesto ŠBK Handlová 10 0 10 166 710 10 
 

pripravila redakcia v spolupráci s trénermi ŠBK 

 

 

Takéto poradie im určili tabuľky k 5. decembru 2017. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

24 

Kategória mladších tímov: 
1.miesto  - DREAM TEAM PD - Prievidza 
2. miesto -  FLAMES BASKETBALL - Handlová 
3. miesto -  OLD DOGS - Prievidza 
 
Kategória starších tímov: 
1. miesto  - BALLERS - Handlová 
2. miesto   - JUH 1 - Handlová 
3. miesto  - DREAM TEAM – Handlová 

športoví redaktori a ŠBK 
 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ahoj, som Timea a tento rok som prešla z 1.stupňa na druhý. A rovno do športovej triedy 5.A.  A čo sa mi 
v nej páči a nepáči? 
 Páčia sa mi hlavne tréningy. Basketbal ma baví. Ale zase mi chýba viac hodín výtvarnej výchovy. 
Čo sa týka tréningov, najviac som sa asi bála toho prvého, lebo som ešte nevedela, čo ma čaká. Ale 
zvládla som ho na počudovanie dobre. Cítim, že sa každým ďalším tréningom zlepšujem a učím sa stále 
nové veci. A to je super. Aj basketbalové zápasy zvládam celkom dobre. Samozrejme, pri hre sa môže stať 
aj veľa úrazov. Takže si musím dávať pozor. Som rada, že som v basketbalovej triede.  
A čo moji spolužiaci? 
Vierka: Máme dvakrát do týždňa basketbal a to je super. 
Miňo: Sme dobrý kolektív a máme super trénera. 
Nella: Páči sa mi, že chodíme na súťaže a hráme basket. 
Ema: Mne sa páči, že môžem športovať a hrať basketbal. 
Janko: Mne sa v triede najviac páči baskeeeeet. :D 

Timea Kerestešová, 5.ročník 

V novej športovej 
triede je celkom fajn 
triede je 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

REDAKTORKA KRESBIČKA 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

REDAKTORKA KRESBIČKA 
 



 
  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Škrečok vymýšľa básničku  
a spieva si pesničku. 
Napadla ho loptička, 
tvrdá ako perlička. 
Škrečok už má nervov dosť, 
prejde cestu, pole, most. 
Navštívi  ho hosť, 
odkúpi mu zlosť. 
                              P. Fraitová, 5.B 

Kričali mi zuby, 
konečne nás umy. 
Kefka plače v pohári, 
nemá zuby na tvári. 
Potom skáče od radosti, 
zuby zbaví tej hnilosti. 
Zubná niť sa pridá rada, 
s kefkou je výhodná sada. 
Zub sa čistotou chichoce, 
Úsmev belobou ligoce. 
Zubár ma isto pochváli, 
Že sme zuby nevytrhli. 
M.Rosinská , 5.B● 
 

Čooo?  UKRADNUTÉ ZO ŽIACKEHO ZOŠITA?   Áno. 
Oni dostali  domácu úlohu, oni vymysleli, oni napísali. 
My sme si požičali, my sme odkopírovali a ...zverejnili. 

A vy? Vy  čítajte a bavte sa. 

Zaľúbil sa exot do exotky,  
urobili spolu super fotky. 
Zaľúbi sa pero do papiera, 
píše, píše,  až v papieri je 
diera. 
Stretla rúčka nožičku,  
spravili si rozcvičku. 
                               S. Štelclová, 
5.B 
 

Natrhala som na slivke  
banánov hneď štyri litre. 
Malý Jaro hrušku pitve. 
Vraj mu tam lezie červ! 
A mne skoro praskol nerv. 
Vybuchla som od hnevu: 
„Červ bude denné menu!“ 
Ale červík veľmi prosí: 
„Veď som behal celkom 
bosý.“  
                  K. Strižencová, 5.B 
 

Z piatackeho zošita literatúry - M ô j   nonsens 

Strieľala som z pušky na opice z hrušky. 
Sedela som na koni, robili sme koniny. 

L. Gaherová 
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Vyšlo v náklade 15 kusov. 

KUK do budúcnosti... alebo....čo nájdete v ďalšom čísle 

 

 

 

 

ü Náš bývalý žiak Peťo Kuric to v lezení dotiahol až na olympiádu 
ü Čo sa dá zmeniť v školskej jedálni 
ü Ako sa lyžovalo na lyžiarskom výcviku 
ü Recitátori sú v pohotovosti 
ü Valentínske aktivity žiackeho parlamentu 
ü Žiacke banícke derby v basketbale 
ü Ďalšia „krádež“ zo žiackych zošitov 
ü Žiacke „múzovanie“ 

 
 

Píšme, tvorme, kreslime, časopis si vytvorme. 
Veľa o nás v ňom napíšme, o zážitky sa podeľme. 

Nech nám úsmev v tvári žiari a Úsmevu nech sa darí. 
 
 
 
 

 
  

 


